
Styrelseframställan till årsmötet 2025-01-25 
 
Då styrelsen vid upprepade tillfällen har försökt få till stånd en arbetsgrupp från 
samfällighetens medlemmar för att renovera våra två gemensamma lekplatser, har intresset 
varit lågt. Vi i styrelsen tolkar det som att medlemmarna i samfälligheten inte är intresserade 
av att ha lekplatserna kvar och föreslår därför att all lekutrustning som är i behov av 
underhåll löpande monteras bort och inte ersätts med någon ny. 
 
 


